
Fizkultura
Vršijo se letne skupščine telovadnih društev
Letna sezona je končana, snega še m,

pred fizkulturnimi organizacijami je to-
rej sedaj naloga okrepiti in učvrstiti or-
ganizacijo. Sedaj je čas, ko se vršijo od
osnovnih organizacij pa do zveze usta-
novne skupščine, na katerih si, po Dre-
gledu dosedanjega dela, fizkultur po-
stavljajo naloge in obveze za bodoče
delo. Do sedaj so v ptujskem okraju iz-
vedla letne skupščine že V6a telovadna
društva, razen telovadnih društev Vid,
Podiehnik in Velika Nedelja, ki pa so
tu popolnoma neaktivna in jlh bo po-
trebno na novo ustanoviti. O fizkultur-
nikih Velike Nedelje smo pred kratkim
sicer neka} čitaH, toda Okrajni telovadni
odbor je ugotovil, da se tam društveno
vodstvo še ne zaveda svoje naloge. —
V petek, 25. novembra t. 1. se je vršila
letna skupščina

Telovadnega društva Maritovcl
Vodstvo se je na skupščino 6icer pri-

pravilo, toda ni p-ovabilo niti enega čla-
na Okrajnega telovadnega odbor.a. Iz re.
ferata dosedanjega predsednika društva
tov Štrafele Antona je bilo razvidno, da
je v društvu sodelovalo premalo mladi-
ne, česar je zopet kriva silno 6laba po-
vezava rnladinske in fizkulturne organi-
zacije. Kljub temu pa je društvo v pre-
teklem letu dcseglo nekaj lepih uspehov
Prirejena je bila v marcu telovadna aka.
demija. sodelovali pa so tudi pri okraj-
nena telovadnem nastopu, pri nastopu v
Strnišču in okrfljni telovadni akademiji
v Ormožu.

Najboljši pa je bil telovadani nastop v
pričetiku septembra. Tudi Prešfmova
nroslava je bila poverjena telovadnemu
društvu. V planu. ki je bil sprejet, je
predvidena nadaljnja izgradnja letnega
telovadišča ter izvedba telovadnib. aka-
demij, telovadnih nastopov in krosov. Za
predsednilca družtva je bil ponovno iz-
voljen tov. Strafela Anton, za podpred-
sednika Golob Janez, za načelnika Stra-
fe'a Jože in za načelnico Štrafela Tere-
zija. Telovadno društvo Markovci ima že
d.olgoletno tradicijo. zlasti T orodni te-
lovadbi, katero bo U6peio obdržati na
radovoljivi višini le na ta način, da bo
vključilo v svoje vrste čim več mladine.
Zato je nujno potrebna povezava s tam-
kaj&njiin mladinskim aktivora.

Telovadno društvo Sloga — 6rmož
je svojo skupjčino v eobo^o 3. t. m. iz-
vedlo tako, da vse kaže, da bo prava
preokretnica v dosedanjem delu tega
društva. V času priprav na letno skup-
ičino je pristopilo k društvu 65 novih
članov; pričela se je tudi redna teJovad-
ba — okoli 270 fizkulturnikov in fizkul-
turnic je sleherni dan bilo na redni
telovadbi. To je uspeh, kakršnega ni dt>_
seglo nitj eno društvo v ptujskem okra-
ju. Tudi v tekmovanju za ziiačko eo bi'i
najboljši. 120 osvojenib značk je dakaz,
da se zavedajo v Ormoru pomena mno-

žičnosti fizkuHnre. Skupšcme se je ude-
ležilo 86 ljudi. V imenu odbora je podal
poročrilo o doee-danjem delu tov Sonaja,
Nakazal je samokritično vse napake, ki
60 bile storjene do sedaj. Poudari! je
tudi pomen ideološke vzgoje fizkulturnl-
kov in pomen množičnosti Iz poročUa
račelnika so bili razvidni dosedanji uspe.
hi posarneznih sekcij. Precej agilna ?e
bila, msd drugiin tudi nogometna sekci-
ja. ki je odiarala 18 tekem. Predsednik
mestnega ljudskega odbora tov. Kojc ie
obljubii, da bo ljudska oblast vsestran-
sko pomagala fizkultuniikoin pri njiho-
vem dehi; opozoril je tudi na sodelova-
nje fizkulturne organizacije pri volitvah.
Sprejet je bil tudi realen plan o bodo-
čem dehi. ki predvideva množičnost. %o-
delovanja na raznih prireditvah in na-
stopih ter ureditev dvorane. Izvolien ;e
bil tudi upravni m strokovni odbor, v
katerem so v glavnem odborniki. ki so
vodili društvo tudi dosedaj. Telovadno
društvo Sloga iz Ormoža je pokazalo, da
ee zaveda politično ideološke vzgoje fiz-
kulturnikov in njihovega sodelovanja v
naši socialističei stvarnosti ter mijnoeti
množičnega dela in bo vsled tega go-
tovo doseglo tudi terou primemo lepe
uspehe.

V nedeljo, 4. t. m. se je vršila letna
skupščina

Telovadnega društva Strnišče,
ki se 3 je udelezilo približno 100 članov
To je društvo, ki ima najboljše pogoje
za svoj razvoj. Dosedanjega nezadovo-
Ijivega dela tega drušfv^ ic i riva ore<1-
vsem nezadofitna pv- ' •>•* •>.
upravo tovame in C • ,<ti
preceišnia nezainteresiranost siednjih.

• Tov. Vnuk Lojze je govoril o doseda-
njem delu in neuspehih. Vsled že zgoraj
omenjenih razl^gov je, n. pr. čez vse
leto radno obiskovalo telovadnico le 8
fizikulturnikcv, medtem ko žensk splob
ni bilo. Sprejeli pa so na skirpščmi plan,
ki je 7e!o dober in konkreten in se bo
z izpoliritvi jo tega molgo društvo uvr-
stiti med naša najboljša drustva. Pred-
videva se porast članstva za 200%, pri
tem je potrebno paziti predvsem na pio-
nirske oddelke. Ustanovili bodo tu-di
sriučarsko postajo in uredili telovadnico.
Izveden bo letni nastop, akademija in
udeležili se bodo okrajnih ter oblastnih
prireditev. Na skupščini so si navzoči
tudi dokončno razjasniK pojme o razliki
Tned športom in telovadbo. Dal se je fradi
pravilen pondarek političtiemu delu T
fizkulturnih organizacijah. Sprejet je btl
tudi nov naziv za TD Stmišče. Nazvali
6o ga Telovadno društvo A l u m i n i j ,
kar je simbol te tovame. Telovadno
društvo Aluminij ima vse pogoje, da se
razvije v eno našib najboljših društev.
V bližnji bodočnosti to tudi bo, kajti na
tako velikem gradilišču na.še pe*letka
bodo delavci prav gotovo razrrmeli velik
pomen firkulture prj izgradnji socialistič.
nega človeka. K. M.


